

Protokoll Beredningsgrupp Hjälpmedel

Datum: 2024-03-12

Tid: 13.00-14.00

Plats: Teamsmöte

Närvarande: Ulrika Johansson, HMC
Annelie Söderbäck, HMC
Andreas Andersson, Vingåkers Kommun
Lovisa Eklånge, Flens kommun
Caroline Liljestrånd, Nyköpings kommun
Boel Jangren, Katrineholms kommun
Madeleine Pettersson, Eskilstuna kommun
Carin Wahlström, Oxelösunds kommun
Åsa Fastrup, Strängnäs kommun
Annika Eriksson, Trosa kommun
Rose-Marie Hedlund, Region Sörmland
Charlotte Bernhardsson, Gnesta kommun

Ej närvarande: Linn Alvé, MAR Eskilstuna kommun
Pernilla Öjemark Engström, Region Sörmland
Inge Jacobsen, HMC controller
Fredrik Flood, Katrineholms kommun
Liv Bjernerup Tinglöv, Region Sörmland

Sekreterare: Annelie Söderbäck, HMC

Mötets öppnande/ Ulrika

1. Fastställande av dagordning/ Ulrika

2. Föregående protokoll/ Annelie

Godkänns och läggs till handlingarna

Informationspunkter

3. Information från VC HMC / Ulrika

Ang planerad översyn av hjälpmedelscentralens verksamhet och organisation så är frågan tillbakalämnad till regiondirektören och vi får avvakta och se vad som händer i frågan.

Punkter som varit uppe till beslut i NSV: Ersättningskrav vid förstörda eller försvunna hjälpmedel. Beslut enligt HMC's förslag.

Redovisning av åtgärder kopplat till hjälpmedelscentralens lagerhantering: Avtal skrivna med kundlager, förtydligande gällande interna arbetsbeskrivningar samt rutiner för lagerinventering.

Vid kommande nämndmöte presenteras ett förslag på hur PUB-avtal kan skapas gemensamt mellan region och kommuner. Kan vara möjligt genom den gemensamma nämnden.

Vid utvärdering av omarbetad samverkanswebb så kan HMC se att webben har något fler besökare men främst att besöken är kortare, något som tolkas som att informationen är lättare att hitta.

Två påminnelser: Hjälpmedelsriksdagen i Stockholm alt digitalt 14/5 samt Mässa Fokus hjälpmedel i Örebro 16-17/10.

Diskussionspunkter

4. Externa sortimentsgrupper / Annelie

Underlag har skickats ut innan mötet. Konsulenter, som ansvarar för sortimentsgruppsmöten, bedömer att behov av externa sortimentsgruppsmöten ska hållas vid behov och inte som tidigare minst 1 gång per år. Efter genomgång av bakgrund till detta ställer sig beredningsgruppens representanter bakom förslaget. Anser att representation i sortimentsgrupper är viktiga och givande och ska ses som en resurs vid hjälpmedelsfrågor. Dock ska behovet av träffar styra frekvensen.

5. Riktlinjer för uppbyggnad av förskrivarutbildning / Annelie

En arbetsgrupp på hjälpmedelscentralen ser nu över behov och möjlighet till en fördjupande förskrivarutbildning. Både innehåll och utformning diskuteras. Annelie framför en fundering från arbetsgruppen gällande om en sådan utbildning ska ses som obligatorisk eller inte samt vart den kontrollen ska ligga i så fall. Då innehållet inte är helt klart ännu så kan detta vara svårt att helt avgöra idag. Inriktningen från Beredningsgruppen är dock att den bör vara obligatorisk och att verksamheterna kontrollerar detta.

Om det finns områden som förskrivande verksamheter redan nu ser att det finns ett utbildningsbehov kring så kontakta gärna Annelie Söderbäck.

Ulrika berättar att det eventuellt kan bli aktuellt med en uppgradering av webSesam redan i år. Ingenting är klart ännu men om så blir fallet så blir det även aktuellt med en utbildningsinsats för förskrivarna kring nya Visma webSesam.

Beslutspunkter

6. Föreslagen förändring gällande sortiment Kompressionsutrustning-WoundExpress / Annelie

Underlag är utskickat innan mötet. Ingen ser något hinder med föreslaget regelverk. Dock önskas en komplettering att Woundexpress kan förskrivas om Flowtron

Hydroven 3 inte når önskat resultat, d.v.s. att Flowtron Hydroven 3 förskrivs i första hand.

Övriga frågor

- Beställning av rullstolar i webSesam och borttagning av ordrar / Katrineholm

Det upplevs som svårt att lägga vissa beställningar på rullstolar i webSesam och med tillhörande utprovningsunderlag. Det är lätt att det blir fel och det har hänt att hela ordern har tagits bort. Vad kan göras för att underlätta? Det har främst handlat om Azalearullstolen. Kan vara ett område som behöver belysas i en förskrivarutbildning. Boel tar kontakt med arbetsledare på logistiken för att reda i borttagna ordrar. Annelie stämmer av med konsulent om något mer kan göras.

- Avvikelser till/från Hjälpmedelscentralen / Eskilstuna

Finns det möjlighet att ta upp avvikelser på beredningsgruppsmöten? Det kan vara möjligt om det handlar om övergripande och återkommande avvikelser som berör flera. Främst tas dessa upp i MAS/MAR-nätverket där Annelie S är ny kontaktperson.

- Kriterier för vårdarsäng / Eskilstuna

Någonting har hänt med kriterierna för vårdarsängar på samverkanswebben. Verkar ha öppnats upp för fler som nu är berättigade till vårdarsäng. Annelie undersöker vad ändringen består i. **Efter kontakt med konsulent visar det sig att ett arbetsmaterial av misstag publicerats på samverkanswebben. Detta har nu tagits bort och det tidigare regelverket finns publicerat.**

Ytterligare en text behöver ses över och det gäller texten på samverkanswebben kring s.k. arbetstekniska hjälpmedel. Detta lämnas över till MAR i Eskilstuna som varit med och tagit fram texten och detta får sedan lyftas igen på nästa möte.

Operativa frågor från verksamheterna

Nästa möte: **25/4 2024 kl. 13.00-14.30**, Teams